
Asmahan Saleh Khalil,
PhD, BCBA-D

drasmahan.com
+971543247760

Salam,

We would like to inform you that we have a child with autism. Children with autism sometimes wander away from safety without warning. While we take every precaution and supervise our child carefully, there is always a possibility that he/she might unexpectedly leave the house or an enclosed area.

Our child's name is _____, and he/she is ____ years old. He/she usually wears _____ and is approximately _____ tall, weighing _____ kg.

What to Do if You See Our Child Alone:

- Please stay with him/her and call us immediately at _____.
- We kindly ask you to also call the police (_____) and inform them that you have found a missing child with autism.

Our child has limited communication skills and may not respond if spoken to. He/she does not understand danger and could enter risky areas such as busy roads or water (pools, lakes, or fountains), which are especially dangerous. He/she might also walk into open yards, homes, or shops if a door or gate is left open.

If you notice him/her behaving unusually—such as flapping hands, making loud sounds, or having sudden outbursts or _____ please don't worry. These behaviors are part of how he/she expresses emotions and are not harmful to anyone.

We have included a recent photo of our child to help you identify him/her. We deeply appreciate your understanding and support in keeping our child safe.

Thank you for your kindness and cooperation.

Warm regards,

(name, address, number)

عزيزي الجار،

السلم عليكم،

نود إبلاغكم بأن لدينا طفل/ة من ذوي التوحد. أحياناً، قد يميل الأطفال من ذوي التوحد إلى الابتعاد عن الأماكن الآمنة دون سابق إنذار. نحن نحرص على مراقبة طفلنا بعناية، لكن قد يحدث أحياناً أن يبتعد عن المنزل أو المنطقة المغلقة بشكل غير متوقع.

اسم طفلنا هو _____، وعمره/ها _____ سنة. عادةً ما يرتدي/ترتدي _____، وطوله/ها حوالي _____ سم، ووزنه/ها حوالي _____ كغ.

ماذا تفعل إذا رأيت طفلنا بمفرده:

- يرجى البقاء معه/ها والاتصال بنا فوراً على الرقم _____.
- كما نرجو منكم الاتصال بالشرطة (_____) وإبلاغهم بأنكم وجدتم طفلاً مفقوداً من ذوي التوحد.

طفلنا يعاني من تحديات في التواصل، وقد لا يستجيب إذا تحدثتم إليه. كما أنه/ها لا يدرك/تدرك مفهوم الخطر، وقد يدخل/تدخل إلى أماكن خطيرة مثل الطرق المزدحمة أو الماء (المسابح، البحيرات، أو النوافير)، مما يشكل خطراً عليه/ها. وقد يدخل/تدخل أيضاً إلى ساحات أو منازل أو محلات مفتوحة إذا كانت الأبواب أو البوابات غير مغلقة.

إذا لاحظتم سلوكيات غير معتادة مثل التلويح باليدين، إصدار أصوات عالية، أو نوبات مفاجئة، أو _____ نرجو عدم القلق. هذه السلوكيات هي جزء من طريقة التعبير لديه/ها ولا تشكل خطراً على أحد.

لقد قمنا بإرفاق صورة حديثة لطفلنا لمساعدتكم في التعرف عليه/ها. نشكركم جزيل الشكر على تفهمكم ودعمكم كجيران في المساهمة في الحفاظ على سلامة طفلنا.

شكراً لتعاونكم وكرمكم.

مع خالص التحية،

[اسم، العنوان، رقم الهاتف]